

**Mødedato:** Mandag d. 11 januar kl.19.30

**Mødenavn:** Videomøde

**Sted:** Hjemme

**Referant:** Natascha

**Afmelding:** Maja

	<b>Dagsorden</b>	<b>Beslutning</b>	<b>Ansvar</b>
<b>1</b>	<b>GymDanmark</b> Licens betaling		Poul
<b>2</b>	<b>Økonomi</b> Status	Afventer årsrapport som kommer i næste uge, hvor Pia sender status, men som det ser ud nu, ser det godt ud.	Pia
<b>3</b>	<b>Talent &amp; Elite</b> Afventer		Finn
<b>4</b>	<b>Dommer/ Regler</b> Dommerkursus 1 Dommerkursus 2	Dommerkursus 2 bliver udskudt til vi kan mødes fysisk. Maja og Natascha arbejder videre med set-up til næste års dommerkursus med kategori inddeling og point-scoring. Der bliver fundet en projektgruppe til at hjælpe med dette.	Natascha /Maja

<b>5</b>	<b>Events</b>  Virtuel konkurrence eller noget andet. Tænk ud af boksen - Gymnasterne skal have noget at træne hen i mod.	<p>Vi er bekymrede i Udvalget. Hvordan laver vi nogle events som kan motivere gymnasterne?</p> <p>Måske kan der afholdes konkurrence til juni, med et Kamera i en bestemt, men ens vinkel, hvorefter en gruppe dommere skal give bedømmelse på dette. Det kræver at man kan træne 2-3 måneder forinden. Måske kan der være mulighed for at man i AG 1 eller SEN, kun deltager med 1 rutine, eller 2 hvis man ønsker.</p> <p>Poul og Anders sender et brev ud til foreningerne.</p> <p>Maja sender mail til foreningerne med skema der skal udfyldes ift. hvilken kategori, foreningerne forventer deres gymnaster stiller op i. Og med udfyldelse af hvilken alder gymnaster har (fødselsår).</p>	Anders
<b>6</b>	<b>Kursus</b>  Afventer		Kamine
<b>7</b>	<b>Udvikling og PR</b>  Afventer		Karina
<b>8</b>	<b>Teknik</b>		Daniel
<b>9</b>	<b>Eventuelt</b>		
<b>10</b>	<b>Møde</b>  Næste møde	8. marts kl. 19:30	